
Pitanje odgovornosti bivših članova Uprava i Nadzornih odbora Kluba - NACRT 

ODLUKE: 

Ovim putem ovlašćujemo i zadužujemo članove Nadzornog odbora HNK Hajduk š.d.d. da do 

ovogodišnje Glavne skupštine dioničara, oni ili radni tim kojeg će osnovati, istraže odštetnu i drugu 

odgovornost predsjednika i članova Uprava, te Nadzornog odbora, kao i zaposlenika Kluba od 

postanka dioničkog društva naovamo.  

Od predsjednika i članova Uprave i Nadzornog odbora očekuje se  viši stupanj odgovornosti i 

pozornosti u svom radu. Smatramo da je sadašnje stanje direktna posljedica odluka kojima su 

propustili djelovati s pozornošću urednog i savjesnog gospodarstvenika, što nalaže Zakon o 

trgovačkim društvima. Postoji indicija da se pri vođenju poslova i zastupanju Društva nisu vodili 

računa o interesima Društva te su se poduzimale radnje koje su prouzročile štetu Društvu. 

U navedenom periodu očekujemo da će pripremiti zakonski valjan zahtjev za naknadu štete poštujući 

Članak 273.a Zakona o trgovačkim društvima. Obavezni su mjesec dana prije Glavne skupštine 

objaviti prijedlog zahtjeva na web stranicama www.hajduk.hr, te dopustiti ostalim dioničarima da 

pošalju svoje prijedloge i nadopune navedenog zahtjeva do sedam (7) dana prije održavanja Glavne 

skupštine. 

U zahtjevu moraju biti izračunati točni iznosi nanesene štete iz predloženih točaka, te sam zahtjev 

može biti nadopunjen ukoliko u svom radu Nadzorni odbor ili sadašnja Uprava imaju dodatnih 

saznanja o šteti pričinjenoj za vrijeme rada navedenih članova Uprave i Nadzornih odbora. 

Na Glavnoj skupštini dioničara HNK Hajduk š.d.d. koja će se održati 2012. godine predstavnik Grada 

Splita, kao dioničara HNK Hajduka š.d.d, će postaviti i podržati izrađeni zahtjev za naknadom štete. 

Kod izrade zahtjeva posebnu pozornost trebaju posvetiti sljedećim točkama: 

Uprava pod vodstvom Mate Tomislava Peroša i predsjednikom Nadzornog odbora Ivanom 

Kuretom: 

- potpisanim ugovorima s igračima, prema informacijama dostupnim iz medija,  opteretio se 

proračun kluba za otprilike 34 milijuna kuna godišnje, a kad se uzmu u obzir i vremena 

trajanja pojedinih ugovora – ukupno zaduženje je 112 milijuna kuna. U tom trenutku ostali 

troškovi mimo igračkih ugovora su dodatnih 70 milijuna kuna godišnje, a prihodi (bez 

transfera) su oko 45 milijuna kuna.     

o očekivana naknada štete: razlika između planiranog iz elaborata o preoblikovanju gdje 

su se za iznose plaća prvotimcima planiralo potrošiti oko 9 milijuna kuna godišnje i 

potrošenog od oko 34 milijuna kuna. Kad se tome dodaju godine ugovora na koliko 

su igrači potpisani – očekivana visina odštetnog zahtjeva bi mogla biti u iznosu od 

oko 100 milijuna kuna  
- plaćanjem odštete nogometnom klubu Dinamo iz Zagreba za igrače Marjana Buljata i Darija 

Jerteca u vrijednosti od 1 milijun eura smatramo da je Društvo oštećeno pogodujući vlastitoj 

konkurenciji. Dario Jertec tada je na Transfermarktu vrijedio 300.000 eura i nije bio igrač ni 

za Hajdukova glavnog konkurenta - Dinama (nakon što se godinu dana nije uspio nametnuti u 

Dinamu, bio je na posudbi u Rijeci), a Marjan Buljat se nakon loma noge nije vratio u prvu 

momčad Dinama. Posebno upada u oči visina njihovih primanja za koja su potpisali ugovor, 

no ona su uključena u dio kojim se predlaže traženje naknade štete za preveliko zaduženje po 

igračkim ugovorima. 



o očekivana naknada štete: 7.5 milijuna kuna 

- rizik kojem se za njihova upravljanja opteretilo Društvo potpisujući igračke ugovore s visokim 

i višegodišnjim primanjima, kupujući igrače od drugih klubova za (pre)velike iznose, kao i 

daljnje podjele profita prilikom prodaje upućuje da Hajduk i njegovo vodstvo nisu savjesno i 

odgovorno obnašali svoju dužnost, jer nisu ni približno imali osigurano pokriće za angažirana 

sredstva. Profit (transferi) koji se mogao ostvariti na osnovu navedenih igrača NIJE osiguran 

u trenucima zaduživanja, te se vrlo lako moglo dogoditi da unosni igrači (npr. Kalinić) ne 

ostvare željenu cijenu (npr. ozljeda) ili da uopće nisu talenti od kojih se može ostvariti daljnja 

zarada (npr. Rodić, Smoje, ,...).  

- na osnovu količine potpisanih igrača, kao i rezultata njihove daljnje prodaje, ali i sportskih 

rezultata za koje su dovedeni a nisu ostvareni (prvo mjesto, kup ili ulazak u europsku ligu), 

postoje snažne indicije da tadašnje vodstvo nije ispunjavalo obveze propisane Zakonom o 

trgovačkim društvima i djelovalo u maniri urednog i savjesnog gospodarstvenika. 

 

Uprava pod vodstvom Joška Svaguše i predsjednikom Nadzornog odbora Petroslavom 

Sapunarom: 

- preuzimaju klub s obvezama koje se ne mogu servisirati, što su i javno zaključili, te dodatno 

povećavaju godišnji iznos plaća prvotimcima za 8 milijuna kuna. Poslovnu godinu 

završavaju s minusom od 50 milijuna kuna.  

o očekivana naknada štete: dodatno zaduženje na igračke ugovore je oko 23 milijuna 

kuna za koje smatramo da ih Hajduk u tom trenutku nije mogao servisirati od svog 

tekućeg poslovanja 

- isplaćuju bonus predsjedniku uprave u iznosu od 700.000 kn iako poslovnu godinu završavaju 

u minusu većem nego je ukupni godišnji prihod ostvaren te godine. 

o očekivana naknada štete: bez obzira što je bonus ostvaren za pobjedu u Kupu, 

očekujemo povratak sredstava na račun Kluba: 700.000 kuna 

- u tekućoj godini propustili su napraviti pripremne radnje za proslavu stogodišnjice Kluba i 

time su Društvo opteretili za neostvarenu dobit. 

o očekivana naknada štete: očekujemo da se pokuša izračunati neostvarena dobit 
proteklog razdoblja 

- prema dostupnim informacijama, igraču iz Hajdukovog pogona Anti Vukušiću za nagradu su 

višestruko povećana primanja, no istovremeno je njemu i njegovom zastupniku odobren 

postotak (navodno, 30 posto) od buduće prodaje 

o očekivana naknada štete: ovisno o iznosu ostvarenom prilikom prodaje 

Ante Vukušića 

Uprava pod vodstvom Josipa Grbića i predsjednikom Nadzornog odbora Petroslavom 

Sapunarom: 

- dovođenjem igrača Josipa Barišića za 200.000 eura iz Širokog Brijega budi sumnju da je 

nanesena šteta Društvu, jer, ispostavilo se, da igrač nije zaigrao, niti je bio potreban Hajduku. 

o očekivana naknada štete: potrošeno na igrača 1.8 milijuna kuna 



- prema dostupnim informacijama iz medija s g. Grbićem je potpisan menadžerski ugovor sa 

„zlatnim padobranom“ koji premašuje njegove kvalitete, ali i štiti isključivo interes g. Grbića, 

a na štetu interesa Hajduka  

o očekivana naknada štete: povrat svih primanja koje je ostvario tijekom rada u 

Hajduku, te raskid ugovora na štetu zaposlenika 

 

 

Uprava pod vodstvom Hrvoja Maleša i predsjednikom Nadzornog odbora Petroslavom 

Sapunarom: 

- da bi se sačuvala slika objektivnosti, iako se radi o aktualnom predsjedniku Uprave, te iako 

nemamo revizorski izvještaj za 2011. godinu iz čega možemo donijeti detaljnije zaključke -  

smatramo da i u njihovom radu treba dioničarima dati izvještaj o: 

o dodatno zaduživanje Kluba nekoliko mjeseci prije nego će se naći u nelikvidnosti 

o ugovor s Konzumom (s posebnim naglaskom na trajanje ugovora, njegovu vrijednost i 

period na kojem se Konzum nalazio na dresu prvotimaca) 

o poslovni rezultati nakon utakmice s Barcelonom 

o potpisani ugovori s Carlsbergom  (visina, vrijednost dobivenog) 

o potpisani ugovori s drugim vanjskim partnerima za korištenje imena i branda Hajduka 

o šteta pričinjena tiskom kalendara sa pogrešnim dresovima 

 

Uprava pod vodstvom Hrvoja Maleša i predsjednikom Nadzornog odbora Josipom Paladinom: 

- da bi se sačuvala slika objektivnosti, iako se radi o aktualnom predsjedniku Uprave i 

aktualnim članovima Nadzornog odbora, te iako nemamo revizorski izvještaj za 2012. godinu 

iz čega možemo donijeti detaljnije zaključke smatramo da ste  i ovdje dužni upoznati 

dioničare s detaljima: 

o odbijanje potpisa ugovora s Marinom Tomasovim i razlozima  

 

Za sve gore navedene prijedloge koji se trebaju detaljno istražiti ne prejudiciramo krivnju, ali smo 

svjesni vidljivih posljedica po Društvo. Ukoliko su neke odluke rezultat informacija koje su u 

dotičnom trenutku bile dostupne članovima Uprave i Nadzornog odbora (a ne i široj javnosti) 

očekujemo od radnog tima da o tome obavijesti dioničare i ne poduzima daljnje akcije po tom pitanju.  


